

Let Us Celebrate the Glories of Our God

Now unto God and our Father be glory forever and ever. — Philippians 4:20

BELLAMY

Jean Joseph Mouret

Arranged by Fred Bock

Bryan Jeffery Leech

Unison

1 讓我們稱頌上主的榮耀，讓我們期待祂的
 2 我們稱頌上主的榮耀，讓我們讚美祂的
 3 我們稱頌上主的榮耀，讓我們頌讚祂的

1 Let us cel-e-brate the glo-ries of our Lord, And let us look for His swift re-
 2 (Let us) cel-e-brate the glo-ries of our Lord, And let us tell Him how good and
 3 (Let us) cel-e-brate the glo-ries of our Lord, And let us men-tion His great a -

1 再降臨；何等榮耀的盼望，黑夜已漸深，全
 2 等善良；讓我們高聲歌唱，直到祂再來，祂
 3 大事工；基督曾為我們死，何等的恩典，祂

1 turn - ing; What a glo - rious hope we have in the dark-est hour To
 2 great He is; Let's re-hearse the songs we'll sing when He comes to reign, And
 3 chieve - ments; For we can - not tell too much how He went to die And

1 能的主必快來臨。 1 當我們等待祂顯現，
 2 來要治理這地方。 2 耶穌基督已經得勝，
 3 今已復活升高。

1 know He's com-ing soon with power. 1 As we look for His ap - pear - ing,
 2 take His right-ful place a - gain. 2 Je - sus Christ is now the vic - tor,
 3 how our God has raised Him high.

1 快去將好信息傳給世上的人。當這時辰快要
2 深知祂必同在我們有何憂驚？遠處鼓聲已可

1 We must share the good news with ev-ery man on earth. As we see this mo-ment
2 Know-ing that He's with us, what cause is there to fear? There's a sound of dis-tant

1 臨近，應當熱心事奉，將生命獻給神，2 讓
2 聽聞，祂應許必再來，這時辰已來臨，3 讓

1 near-ing, We must live to serve Him for all that we are worth! 2 Let us
2 drum-ming, For His prom-ised com- ing is ver- y, ver- y near! 3 Let us

© Copyright 1976 by Fred Bock Music Co. All rights reserved. Used by permission.

全地都當向神歡呼。
歌頌祂名的榮耀，用讚美的言語，將祂的榮耀發明。
當對神說，祢的作為何等可畏，因祢的大能仇敵要投降祢。
全地要敬拜祢、歌頌祢，要歌頌祢的名。

詩篇六十六篇

1 - 4

Shout with joy to God, all the earth!
Sing to the glory of his name;
offer him glory and praise!
Say to God, "How awesome are your deeds!
So great is your power
that your enemies cringe before you.
All the earth bows down to you;
they sing praise to you,
they sing praise to your name."

Psalm 66 : 1-4. NIV